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Bereikbaarheid 
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Datum 

11 september 2018 

Ons kenmerk 

C2231788/4406656  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

B.A.M. (Bart) Claerhoudt 

Telefoon 

(073) 680 83 14 

Email 

bclaerhoudt@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 22 augustus 2018, ingekomen op 22 augustus 2018, heeft u 

namens de PVV-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is dit college op de hoogte dat de brandweer ontheffing heeft gekregen om in 
de nacht met drones te vliegen?  
Antwoord: Ja.  

 

2. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat met de inzet van drones in 
het buitengebied criminelen overdag en in de nacht beter en slimmer bestreden 
kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Voor de bestrijding van criminaliteit in het buitengebied is het  aan de 

politie om de strategie en inzet van opsporingsmiddelen te bepalen. 

 

3. In antwoord op de Statenvragen van de PVV van 25 mei 2018 geeft GS aan 
dat de luchtvaartwetgeving het niet toestaat dat drones zelfstandig vliegen.  
Maar het ministerie van Verkeer en Waterstaat heeft bij testen al eerder ontheffing 
verleend voor het gedeeltelijk zelfstandig vliegen en ook de Brandweer heeft in 
Nederland ontheffing gekregen voor het vliegen met drones in de nacht. Is dit 
college bereid om ook voor het Brabantse buitengebied zo’n ontheffing aan te 
vragen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De brandweer heeft ontheffing aangevraagd met een specifiek 

doel, namelijk het bestrijden van brand in een relatief klein gebied met een 

zekere begrenzing. De ontheffing is (tijdelijk) verleend voor operationele inzetten 

bij brand. Het gaat hier dus over inzetten bij calamiteiten en dat dient een 

algemeen belang in verband met (brand)veiligheid. 
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Een dergelijke ontheffing zal niet worden afgegeven voor het niet gericht toezicht 

houden in een gebied van 450.000 hectare groot. Daarnaast achten wij het 

vooralsnog ook niet nodig om, voor de wetgeving waarvoor de provincie 

bevoegd is, drones in te zetten voor het toezicht. Op dit moment zitten er namelijk 

veel haken en ogen aan de inzet van drones. Niet alleen de luchtvaartwetgeving 

maar ook de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG), onze eigen 

Provinciale Milieuverordening én de Wet natuurbescherming staan het vliegen 

met drones (en het maken van camerabeelden daarmee) niet zonder meer toe   

Wij blijven de ontwikkelingen op dit gebied echter volgen. Op dit moment wordt 

er gewerkt aan een Statenmededeling over de visie op hulpmiddelen voor Boa’s, 
daarin wordt nader ingegaan op dit onderwerp. 

 

4. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat SSiB haar taken beter kan 
uitoefenen als ze ook gebruik kan maken van de inzet van drones?  
Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie het antwoord op vraag 3. 

 

5. Zelfstandige vliegende drones die uitgerust zijn met slimme software 
(kunstmatige intelligentie), gaan op basis van verzamelde informatie zelf 
parameters ontwikkelen waardoor hun algoritmes steeds beter worden toegepast 
(lerende machines). Deze drones vliegen zelfstandig en hoeven dus geen 24 uur, 
7 dagen per week te worden aangestuurd en hun beelden hoeven niet constant 
bekeken en beoordeeld te worden. Deelt dit college de mening van de PVV dat 
het gebruik van drones met (nacht)camera’s en die uitgerust zijn met slimme 
software, kosteneffectief kan zijn bij het toezichthouden in het Brabantse natuur- 
en buitengebied? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De luchtvaartwetgeving staat niet toe om drones zelfstandig 

en/of ’s nachts te laten vliegen. Zie ook het antwoord op vraag 3.   

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter,  de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk  drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


